



天主教香港教區禮儀委員會

HONG KONG CATHOLIC DIOCESAN LITURGY COMMISSION

10/F., Catholic Diocese Centre, 16 Caine Road, Hong Kong WebSite:<http://catholic-dlc.org.hk>
香港堅道十六號教區中心十樓 Tel:(852)2522 7577 Fax:(852)2521 8034 Email:hkcdlc@catholic-dlc.org.hk

致：堂區主任司鐸及修會／使徒生活團／監督團的會院上司

敬愛的神父／修士／修女：

請代通傳給堂區
或團體中各司鐸
及執事。謝謝！

恭賀復活！

1. 本主日（4月10日）適用之「香港開教175周年及香港教區成立70周年」彌撒禱文中、英文單張，於本周隨「公教報」送到各堂區，請查收；

2. 又奉上講道資料，請查收；

3. 奉上信友禱文範本，以供參考：

請為香港教區祈禱。讓我們在紀念香港開教一百七十五周年之際，求主賞報所有為這城市辛勞奉獻的傳教士；並幫助我們繼往開來，秉承他們的犧牲精神，守護、傳揚他們帶來的信仰，以公義和慈悲建設香港。為此，我們同聲祈禱。

彼此代禱！

教區禮儀委員會辦事處謹啟

2016年4月6日

Kindly circulate to all priests and
deacons. Thank you very much.

6 April 2016

TO: Parish Priests / House Supervisors of Religious Institutes, Societies of
Apostolic Life and Personal Prelature

Dear Reverend Father / Brother / Sister,

Christ is risen!

1. We attach herewith the Special Collect for April 10, Third Sunday of Easter, in Thanksgiving for the 175th Anniversary of the Evangelization of Hong Kong and the 70th Anniversary of the Catholic Diocese of Hong Kong. The Chinese and English Mass leaflets will be sent to parishes via Kung Kao Po by Friday, April 8.

2. We attach the Homily Notes (in Chinese only) for your perusal.

3. Here is a suggested General Intercession for your reference:

Let us pray for our Diocese. May God grant eternal reward to the missionaries who brought the Gospel to Hong Kong and help us carry on their missionary spirit in giving untiring witness to our faith and in building up a human society of justice and mercy. For this, we pray to the Lord.

With prayer,

Office, Diocesan Liturgy Commission